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Onderwerp vraag: 
 

Sportnota en sportsubsidies 

 

Concrete vragen: 
1. Er is financiële ondersteuning voor diverse doelen die de gemeente wil bereiken. Voor subsidies  
algemeen is er het Subsidiebeleidskader. Financiële ondersteuning/subsidies naar Sport wordt apart  
benaderd via een Sportnota. Kunt u aangeven waarom sportsubsidies/-ondersteuning apart  
gehouden worden van de andere subsidies?  
 
Antw.: Sportactiviteiten worden niet gesubsidieerd. Aan enkele (sport)organisaties worden  kleine subsidies 
worden verleend voor activiteiten gericht op b.v. gehandicaptensport maar dit komt voort uit de 
doelstellingen zorg en welzijn. Daarbij gaat het niet om sportprestaties, maar om participatie van mensen 
met een beperking.  Daarnaast heeft de gemeente afspraken met de sportverenigingen over huur, gebruik 
en vergoeding onderhoud van de gemeentelijke openluchtaccommodaties. Dit zijn geen subsidies maar 
privaatrechtelijke afspraken op grond van de huur/gebruiksovereenkomsten. 
 
2. Hoe kunnen we als raad beoordelen of er voldoende middelen in de begroting zijn gereserveerd voor  
sportsubsidies/-ondersteuning, en hoe kunnen we dat terugvinden?  
 
Antw; In de begroting wordt jaarlijks een vast bedrag opgenomen voor het beheer van sportvelden en 
sportaccommodaties. Deels worden deze werkzaamheden door de sportclubs zelf en deels door de gemeente 
uitgevoerd. De raming van deze begrotingspost vindt plaats op basis van ervaringen in voorgaande jaren en 
beschikbare middelen.  
 
3.   Voormalige gemeente Bussum had een Sportnota. Zijn er soortgelijke beleidsnota’s vanuit  
Muiden/Muiderberg en Naarden op basis waarvan ondersteuning/subsidie aan sport werd verstrekt?  
 
Antw: In de voormalige gemeente Muiden/Muiderberg is in het recente verleden wel een  sportnota opgesteld, 
maar dat ging uitsluitend  over de berekening van de benodigde capaciteit voor binnen en buitensport en was 
niet bedoeld als basis voor ondersteuning/subsidies. Naarden kende geen sportnota. 
 
4.   Wanneer kan de Sportnota Gooise Meren worden verwacht?  
 
Antw.: En nieuwe sportnota voor  Gooisemeren is op dit moment in voorbereiding. (conform collegeprogramma) 
U zult hier in het 3e kwartaal 2016 (verdiepingsavond)  meer over vernemen. 
 
5. Zoals bekend is er een aantal knelpunten bij verschillende  sportverenigingen, zoals  bij de voetbal en 
hockey in Muiden, Muiderberg en bestaat er behoefte aan betere velden / voorzieningen bij de rugby in 
Naarden. Zijn dit de enige urgente vraagstukken waar het gaat om accommodatie of  zijn er nog meer? Is 
het mogelijk voor de zomer de actuele stand van zaken te ontvangen en wat de vervolgstappen zullen zijn en 
op welke termijn deze plaats zullen vinden? 
 
Antw.: De knelpunten bij voetvalvereniging SCMuiden en hockeyvereniging MHCM in Muiderberg zijn urgent en 
hierover vindt afstemming plaats met de betreffende verenigingen. Overige behoeften en wensen van 
sportverenigingen in Gooise Meren worden geïnventariseerd en meegenomen in de  
bij vraag 4 genoemde sportnota zodat u een integrale afweging kunt maken op basis van de dan vast te stellen 
kaders. 
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